
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 22. března 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, dr. Bindzar, doc. Hlinčík, doc. Kubička, doc. Šimáček, doc. Ciahotný, 

prof. Bartáček, doc. Macák, doc. Kubal, prof. Kočí, dr. Kouba, doc. Sýkora, dr. 

Šmejkalová, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:    
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Škola začíná řešit otázky neetického chování. Budou stanoveny jasné postupy při řešení těchto 

problémů. Řeší poradenské a kariérní centrum (Ing. Nevšímal).  

 HR AWARD. Informace podala Ing. Kovaříčková. Bude vyhodnoceno na základě dotazníku. 

 Připravované nominace na ceny – Votočkova medaile za FTOP navržen prof. Kočí.  

 Pan rektor nebude v týdnu od 28. 3. do 1. 4. přítomen, zastupuje prorektor Jahoda. 

 

Pror. Jahoda 

 Od 28. 3. nebudou roušky povinné, pokud se vyučující cítí ohroženi, mohou studenty o nasazení 

roušek požádat nebo přejít na on-line výuku. 

 Situace ohledně ukrajinských studentů. 

 Pomoc pro univerzitu v Nikolajevu. 

 

 

Pror. Vojtěch 

 Stav přihlášek DSP. 

 Proběhne informační kampaň o tom, jak funguje Projektové centrum VŠCHT. 

 

Pror. Pospíšil 

 Dokončení oprav Zikova – červen t.r. 

 Kvůli situaci s běženci by se mohl krátit rozpočet, dřívější konec semestru?  

 Také by se mohl rozpočet měnit kvůli navýšení cen energií. 

 

Pror. Rumlová 

 

Kvestorka 

 

Senát 

 

Ing. Petrák – Technopark Kralupy 

 

Rada pro vnitřní hodnocení 

 Probíraly se záměry pro naše dva magisterské programy „Udržitelnost a oběhové hospodářství“ 

a „IMETE“. Schválení proběhlo jednomyslně. Další rada je 19.4. – termín pro předložení 

akreditačního spisu. 

 Proběhla diskuze o společném základu, proběhlo hlasování, společný základ bude znovu 

přezkoumán.  

 

 

 



 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 12. 4. 2022. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Návrh na udělení Schulzovy medaile prof. Zábranské. Kolegium vyjádřilo souhlas. 

 Studenti navrhli panu děkanovi obnovu „4 Elements“. Pan děkan toto velmi podporuje. 

 Hostování zahraničních odborníků. Návrhy se musí podat do 31.3. 

 Pan děkan děkuje za zaslání údajů o splnění rámcových kritérií nových docentů a profesorů na 

FTOP. Kolegium se také shodlo, že bude postupovat podle kritérií školy, výnos děkana prof. 

Šebora se ruší. 

 Pan děkan má od 28.3. do 1.4. dovolenou, zástup je pan proděkan Hlinčík. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Vybavení menších poslucháren, dr. Bindzar toto předal dál, vedení školy o tom ví, pokusí se 

vybavit částečně z Programu obnovy. 

 Utajené práce (s odloženým zveřejněním) – termín pro zažádání přes SIS je 31.3.  

 Letní škola, doc. Sýkora osloví zástupce laboratoří. 

 Podpora studentů z Ukrajiny. Nyní se budou přijímat v kategorii „Free Mover“. Také pro ně 

zřejmě bude prodlouženo přijímací řízení do programů pro nástup od září t.r. 

 Samoplátci – bude potřeba přijímací pohovor pro magisterské uchazeče. Komise ve spolupráci 

s doc. Kubičkou. 

 Přijímací řízení do bakalářského studia, zatím je mírný propad oproti loňskému roku. 

 Matematika na VŠCHT, letošní rok prošla jen třetina studentů. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Byl vypsán konkurz na stipendia Nadace Preciosa v roce 2022, termín je do 22.4.  

 Podávání ceny Francouzského velvyslanectví. Termín do 27.3.  

 Pan proděkan poděkoval za zaslání témat pro ukrajinské studenty.  

 Poděkování za přijetí studentky do doktorského studia z Ukrajiny –  prof. Kočí, Ing. Šritrová, 

Ing. Starý. 

 eDoktorand – stále se hledá řešení za odchod Ing. Šimka. 

 IGA – vydefinovány podmínky pro mezifakultní projekty. 

 Byla vypsána soutěž Théta TAČR. Pan proděkan doporučuje podání projektů. 

 

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 S dr. Šmejkalovou se dává dohromady tým za propagaci. Počítá se dvěma zástupci z každé 

fakulty. 

 Anglické stránky fakulty a jednotlivých ústavů se musejí vyřešit, nyní téměř neexistují. 

 Návrh na vytvoření pozice „copywritera“ či toho, kdo se bude starat o stránky VŠCHT. 

Proběhla diskuze. 

 IAESTE mají zájem se v rámci ZS představit na kolegiu. 

 DoD pro příští rok budou 25. - 26. 11.2022 a 27. –  28. 1. 2023 

 Běží pohovory na program Erasmus. 

 Kolik je kapacita fakulty pro přijetí ukrajinských studentů do anglických programů? Odpověď 

dr. Bindzara – cca 20 studentů jak pro bc. tak mgr. není problém. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 



Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

  „Omezování klimatických změn“ – byl schválen akademických senátem. Momentálně 

schvaluje Vědecká rada FTOP. Poté je potřeba jménem děkana zaslat RVH.  

 Časopis Paliva, výzva k zaslání článků do dalšího čísla. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Účast v platformě pro udržitelný fosfor – doc. Macák zašle prof. Bartáčkovi. 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Rozpočet fakulty – součástí dělení rozpočtu je úspěšnost ústavů z vyplácení odměn z projektů 

či grantů. Pan profesor navrhuje zahrnout i vyplácení stipendií. Kolegium souhlasí.  

 

Senát (Dr. Kouba) 

 Byly aktualizovány volební řády.  

 Schválení členů nové vědecké rady. 

 Exkurze studentů. 

 Bezbariérový přístup do školy. 

 Nové složení disciplinární komise, obnovovat se bude muset na podzim.  

 

Ing. Šritrová  

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 12. 4. 2022 ve 14 hodin v knihovně Ústavu 

technologie vody a prostředí 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


